
 
 

 

Põlva Põhjakaare Lasteaia hoolekogu koosoleku protokoll nr 4 

 

Koosolek toimus 27.05.2024  

Koosolek algas kell 18.05 ja lõppes kell 18:40 

Koosolekut juhatas aseesimees: Kairi Vaarask 

Protokollis: Kadri Kiho 

Koosolekust võttis osa 15 hoolekogu liiget:  

1. Maike Paabut (õpetajate esindaja) 

2. Ariana Eerits (Muumi rühma vanemate esindaja) 

3. Siiri Saks (Tibu rühma vanemate esindaja) 

4. Raili Helandi (Oravakeste rühma vanemate esindaja) 

5. Sirje Avikson (õpetajate esindaja) 

6. Marite Kahar (Päikeseliblikate rühma vanemate esindaja) 

7. Keidi Rehe (Päikeselillede rühma vanemate esindaja) 

8. Lauri Vool (Päikeselaste rühma vanemate esindaja) 

9. Steiv Kõiv (Kiisu rühma vanemate esindaja) 

10. Anneli Hilkja (Kauksi rühma vanemate esindaja) 

11. Janno Solna (Lotte rühma vanemate esindaja) 

12. Kairi Vaarask (Päikesepõnnide rühma vanemate esindaja) 

13. Mari-Liis Haabma (Päikesejänkude rühma vanemate esindaja) 

14. Kadri Kiho (Vanderselli rühma vanemate esindaja) 

15. Katrin Peil (Põlva Põhjakaare Lasteaia direktor) 

Koosolekult puudusid:  

1. Gerli Puksa (Sipsiku rühma vanemate esindaja) 

2. Laura-Liis Õnneleid (Kakukese rühma vanemate esindaja) 

3. Keidi Rehe (Päikeselillede rühma vanemate esindaja) 

4. Marite Kahar (Päikeseliblikate rühma vanemate esindaja) 

5. Sirje Avikson (õpetajate esindaja) 

6. Moonika Mägi (Mõmmi rühma vanemate esindaja) 



7. Markus Käo (Pipi rühma vanemate esindaja) 

8. Kätlin Suun (õpetajate esindaja) 

9. Arne Tilk (Põlva Vallavalitsuse esindaja) 

10. Kadri Pärli (Tõrukeste rühma vanemate esindaja) 

11. Kaupo Kaskla (Poku rühma vanemate esindaja) 

12. Alo Aarla (Rasina rühma vanemate esindaja) 

Päevakord: 

1. Lasteaia keskkonna ohutuse hindamisest  

2. Õpetajate tunnustamine 

3. Kohapeal tõstatatud küsimused 

Päevakorrapunkt 1 

K. Peil: See ei puuduta töötajaid vaid kasvukeskkonda kus lapsed igapäevaselt liiguvad. Hea tava 

järgi kaasatakse lapsevanemaid. Midagi väga korrast ära ei ole. Rohkem on vaja tegeleda 

hoovialadega, osad asjad on tänaseks ära tehtud (näiteks Pihlapuu maja hoovile liiv toodud) ja 

antud teade edasi haldusele (nt pinke parandada). Mooste maja tegevuskohtadesse on ka liiva vaja, 

haldus tegeleb. Vaatasime üle mänguväljakud. Osadel kiikedel ei ole ketikaitsmeid, need on nüüd 

tellitud. Mõnel vanemal mänguväljakul vajavad puitosad välja vahetamist. Ruumides leidsime 

mõned lahtised riiulid. Lastemööbel on ümarate nurkadega, aga mõned kapi- või lauanurgad on 

ikka teravad, nt õpetajate laud.  

 

R. Helandi: Kas esmaabi tõendid said üle vaadatud? 

K. Peil: Jah, tellime täiendkoolituse. 

 

A. Hilkja: Ega Kauksi mänguväljaku äärt ometi ei mürgitata? 

K. Peil: See on avalik mänguväljak, mis on loodud külaseltsi poolt. Eelistame niitmist või kasvama 

jätmist. Mürgitada kindlasti ei tohiks. 

 

A. Hilkja: Kauksi väljaku varjualune – kas võiks kile välja vahetada? Lapsed on selle ära lõhkunud. 

K. Peil: Kogukonna ühine mure, et lapsed ei lõhuks vaid hoiaks. Kui probleeme pole, siis võib 

ikka kasutada ka väljaspool tööaega. Pihlapuu hoovil on aed lukus, aga ikka tullakse üle aia ja 

tehakse pahandust. 

 



Päevakorrapunkt 2 

K. Peil: Meie oleme vabariiklikule konkursile esitanud juhtkonna poolt Pihlapuu maja õpetaja 

Liivi Põllu. Õpetajad said ettepanekuid esitada ja juhtkond valis välja. Põlva valla õpetajate 

tunnustamisest lähtuvalt saab hoolekogu poolt esitada tunnustamiseks kolmes kategoorias. Põlva 

vallas on kaks lasteaeda ja võiksime esitada rohkem kui ühe inimese. Ettepanek tunnustamiseks: 

Aasta õpetaja - Liivi Põld 

Aasta õpetaja - Ene Paidra 

Aasta õpetaja - Anne-Liis Timmermann 

Aasta noorõpetaja - Karin Kuuseorg 

Aasta noorõpetaja - Vaike Soosaar 

 

Päevakorrapunkt 3 

• Innove küsitlusele vastas 65st võimalikust õpetajast 41, lapsevanemaid vastas ainult 93. 

Tulemusi hetkel ei ole. 

• K. Rehe: Küsitlusega seoses – kas Põhjakaare mõnel lasteaial on tihedam koostöö 

kooliga? Või uuritud kui hästi on lapsed kooliks ette valmistatud? K. Peil: Pihlapuu 

lapsed lähevad väga erinevatesse koolidesse. Arutlesime Põlva Kooliga, et võiks teha 

rohkem koostööd kooliga. Nende rühmade õpetajad, kes töötavad koolieelikutega võiksid 

õpetajatega suhelda ootuste osas. Oleme saanud kooliga rääkida ja arutada. Vastse-

Kuuste majas on nii nagu kogu aeg olnud – nad on rahul kooliks ettevalmistusega, selleks 

ei ole vaja midagi erilist teha. Tagasisidet saad nagunii, see on väike kogukond nagu 

Ahjagi. Suurtes kohtades on see suurem probleem. Lasteaed peab andma ja annabki 

kooliks ettevalmistuse. Võime ise sügisel planeerida kohtumise piirkonna lasteaia ja kooli 

vahel. 

• K. Peil võttis möödunud esimese aasta direktorina kokku. 

 

Kairi Vaarask       Kadri Kiho 

Koosoleku juhataja      Protokollija 
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